

This skincare milk rich in vegetable oils of apricot kernels, sesame seeds and jojoba gently removes make-up from your skin while moisturizing it. Like a fresh breath on your face with its fragrance of lemongrass and tea tree essential oils, it leaves your skin clean and hydrated. It is suitable for all skin types for the face and eyes.

## THE CHO RITUAL

### SENSE:

Apply the milk with your fingertips, rub the fingers of both hands together to warm it slightly and inhale deeply. Let the healing perfumes take effect.

### NOURISH/COMMUNICATE:

Apply all over your face with the fingertips, using small circular movements. Remove excess gently with a cotton pad. Repeat once more.

### SENSE :

Finish by inhaling the fragrance from your palms. Our formulations and methods are designed to optimize their effectiveness on physical and mental wellbeing. Apply your floral water.

99,41% natural origin of total / 23,22% organic of total / 77,1% organic of total minus water and minerals — Cosmos organic certified by Cosmécert according to the Cosmos standard

MADE IN FRANCE

### INGRÉDIENTS

AQUA (WATER), SESAMUM (SESAME) INDICUM SEED OIL\*, SIMMONDSIA CHINENSIS SEED OIL\*, PRUNUS ARMENIACA KERNEL OIL\*, GLYCERIN\*\*, SUCROSE STEARATE, SUCROSE DISTEARATE, STEARIC ACID (AND) PALMITIC ACID, BENZYL ALCOHOL\*\*\*\*, XANTHAM GUM, TOCOPHEROL, CYMBOPOGON FLEXUOSUS LEAF OIL\*, SODIUM DEHYDROACETATE\*\*\*\*, CHONDRUS CRISPUS (CARRAGEENAN), MELALEUCA ATERNIFOLIA LEAF OIL\*, CITRIC ACID, LIMONENE\*\*\*, LINALOL\*\*\*, GERANIOL\*\*\*, CITRAL\*\*\*

\*Ingrédient issu de l'agriculture biologique / ingredient from organic farming  
\*\*Transformé à partir d'ingrédients biologiques / Made using organic ingredients

\*\*\* Dérivés des huiles essentielles / derivatives from essential oil

\*\*\*\* Conservateur / preservative



12-2020



200mL

## LAIT DE SOIN DÉMAQUILLANT

JOJOBA, NOYAUX D'ABRICOT  
ARBRE À THÉ, CITRONNELLE



LA BEAUTÉ RESPONSABLE

## MAKEUP REMOVAL MILK

JOJOBA, APRICOT KERNEL  
TEA TREE, LEMONGRASS

"Après de ce beau teint"

6,8 fl. oz

Ce lait de soin riche en huiles végétales de noyaux d'abricot, sésame et jojoba démaquille votre peau en douceur tout en l'hydratant. Comme un souffle frais sur votre visage avec son parfum d'huiles essentielles de citronnelle et d'arbre à thé, il laisse votre peau propre et hydratée. Il convient à tous les types de peau pour le visage et les yeux.

## LE GESTE CHO

### SENTIR :

Appliquez votre lait sur le bout des doigts, frottez les doigts des deux mains pour faire légèrement chauffer le lait et respirez-la profondément. Laissez agir les parfums bienfaisants.

### NOURRIR/COMMUNIQUER :

Appliquez sur l'ensemble de votre visage du bout des doigts en faisant des petits cercles, essayez délicatement à l'aide d'un coton. Renouvelez l'opération une deuxième fois.

### SENTIR :

Terminez en respirant les parfums de vos mains. Nos formules et nos gestes sont élaborés afin d'optimiser leur efficacité physique et psychique. Appliquez votre eau florale.

99,41% du total des ingrédients sont d'origine naturelle / 23,22% du total des ingrédients sont issus de l'agriculture biologique / 77,1% du total des ingrédients moins l'eau et les minéraux sont issus de l'agriculture biologique — Cosmos organic certifié par Cosmécert according to the Cosmos standard

FABRICATION FRANÇAISE

## CHO NATURE

108 Avenue de la Quiera  
06370 Mouans Sartoux  
Pays de Grasse — FRANCE

[www.cho-nature.com](http://www.cho-nature.com)

